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نسل تازه ای از کارآفرینان در حال رشد هستند

سال 98، با بهاری ایمن برای شهر تهران آغاز شد

دلایلناگفتهسیلنوروزیدرآققلاوگمیشان

کاهش ۲۶ درصدی پیام های حاکی از تخلفات ساخت و ساز در شمال شرق تهران در نوروز ۹۸

شهردارمنطقهششدرنخستینجلسهشورایمدیران:

به دنبال حرکت های نوین شهری در قلب پایتخت باشیم

می گوید  رییس جمهور  فناوری  و  علمی  معاون 
اگرچه التهابات بازار ارز در کوتاه مدت مشکلاتی برای 
شرکت های دانش بنیان ایجاد خواهد کرد ولی در بلند 
مدت به نفعشان است زیرا بازار بزرگتری را به دست 

می آورند.
»سورنا ستاری«، معاون علمی و فناوری رییس 
امور  بر  ارز  بازار  التهابات  اثرگذاری  درباره  جمهور، 
را بسیار  واردات  این شرایط  فناورانه در کشور گفت: 
دانش بنیان  شرکت های  سو  آن  از  و  می کند  محدود 
اولیه یا برخی مایحتاج خود  ارز برای مواد  در تامین 
قطعا با مشکل روبرو هستند ولی اثر التهابات ارزی بر 
این فضا نسبت به بقیه بخش های اقتصاد کمتر است.

افزود:  جمهور  رییس  فناوری  و  علمی  معاون 
شرکت های دانش بنیان به دلیل نوآوری های خود در 
ارز  بازار  التهابات  یعنی  اتفاقات منعطف هستند؛  این 
قطعا بر این شرکت ها اثر منفی داشته ولی نسبت به 

فضای عمومی اقتصاد، تاثیرش کمتر بوده است.
مدت  کوتاه  در  شرکت ها  این  داد:  توضیح  وی 
با  را  خودشان  بتوانند  تا  داشت  خواهند  مشکلاتی 
شرایط موجود وفق دهند ولی در بلند مدت به نفعشان 

است زیرا بازار بزرگتری را به دست می آورند.
این عضو هیئت دولت همچنین با اشاره به »رونق 
چشم انداز  درخصوص  امسال  شعار  عنوان  به  تولید« 

مردم  عمومی  فرهنگ  گفت:  فناوری  و  علمی  حوزه 
رییس  فناوری  و  علمی  معاونت  کند؛  پیدا  رشد  باید 
جمهور بر این موضوع و تولید داخل کار زیادی انجام 

می دهد و این امر تنها بر های تک متمرکز نیست بلکه 
از لحاظ فرهنگی درباره دیگر بخش های ساخت داخل 

نیز کارهایی صورت گرفته است.
وی اضافه کرد: یکی از کارهایی که شرکت ها انجام 

می دهند، تغییر ذائقه فرهنگی در این حوزه است.
ستاری درباره نقش دستگاه های فرهنگ ساز در این 
زمینه توضیح داد: دستگاه های فرهنگ ساز عموما برای 
این کار از دولت بودجه می گیرند و قطعا تاثیر فرهنگی 
آنها خیلی کمتر از این کارآفرینان جوانی است که توسعه 
پیدا کرده اند و در این حوزه کار می کنند و هم اینک نیز 

اثر آن در فضای مجازی قابل مشاهده است.
افزود:  جمهور  رییس  فناوری  و  علمی  معاون 
نسل  دانش بنیان،  شرکت های  از  حمایت  برنامه  در 
که  هستند  رشد  حال  در  کارآفرینان  از  تازه ای 
این  عامل  مدیران  سال   30 از  کمتر  جوانان  عموما 
جدیدی  فرهنگ  همان  امر  این  هستند؛  شرکت ها 
تزریق  حال  در  کارآفرینی  حوزه  در  که  است 
مردم  به  خدمات  حوزه  در  بتوانند  حداقل  تا  است 
سرویس دهی کنند و اثرش در زندگی روزمره مردم 

دیده می شود.

همزمان با فرا رسیدن ایام نوروز 1398، سامانه 
طرح  با  همگام  تهران  شهرداري   HSE مدیریت 
و  خود  ذاتي  مسئولیت  اساس  بر   ، بهار  از  استقبال 
نیز به پیشنهاد کمیته فني و تخصصي شوراي عالي 
منظور  به  تهران  شهرداري    HSEگذاري سیاست 
زیست  محیط  و  ایمني  سلامت،  ارتقاء  و  حفظ 
شهروندان، مسافران و گردشگران نوروزي که در ایام 
این  مدیریت  تحت  اماکن  به  طبیعت  روز  نیز  و  عید 
مجموعه ی بزرگ مراجعه نمودند، همگام و هم راستا 
به  نسبت  شهری،   مدیریت  حوزه  تابعه  واحدهاي  با 

برنامه ریزي طرح فوریتي »بهار ایمن« اقدام نمود.
ریاست  به  که  سامانه  این  امتیاز؛  گزارش  به 
مصوبه  اساس  بر  و   1388 سال  از  تهران  شهردار 
گردیده  تشکیل  شهر  اسلامی  شورای  دوره  سومین 
است، با هدف پیشگیری از حوادث، کنترل مخاطرات 
سطح  ارتقاء  و  سلامت  حفظ  موجود،  ریسکهای  و 
و  شهرداری  کارکنان  حوزه  سه  در  شهر  ایمنی 
پیمانکاران و نیز شهروندان تهرانی همواره مشغول به 
همانند  خاص  ایام  در  که  است  بوده  رسانی  خدمت 

نوروز و یا هنگام بروز حوادث غیر مترقبه، نقش آن پر 
رنگ تر از گذشته مشهود می گردد.

شورایعالی  دبیر  چوبینه،  حمید  راستا  همین  در 
با ابلاغ  HSE شهر تهران اظهار داشت: در این طرح 
بخش نامه ای به معاونت های حمل و نقل و ترافیک، 
شهرداری  گانه   22 مناطق  و  شهری  خدمات  معاونت 
 HSE بازرسین  و  کارشناسان  تا  گردید  مقرر  تهران، 
اماکن عمومی و پر تردد به رصد  نسبت به حضور در 
و تهیه گزارش موارد مد نظر اقدام نمایند و همچنین 
این مراکز در خصوص رفع نواقص و عدم انطباق های 
و  ها  بوستان  در  محیطی  زیست  و  ایمنی  بهداشتی، 
فضاهای سبز ، پارک سوارها ، پایانه های مسافربری و 
ایستگاههای مترو نهایت اهتمام خود را به کار گیرند که 
خوشبختانه با همیاری و همکاری این معاونت ها، بخش 

عمده ای از طرح مذکور با نتایج مثبتی همراه بود.
امسال  نوروز  در  که  سامانه  این  اقدامات  دیگر  از 
بصورت ویژه بر روی آن تمرکز گردیده بود، بازدیدهای 
پیاپی کارشناسان و ناظرین عالی مرکز از مسیل ها و 
حرایم مناطق بود که از آنها بعنوان کانون های پر خطر 

سیل یاد می شود. درکه، دربند، کن و سایر های مسیل 
های آبی از جمله مراکز مهمی بودند که در روزهای پایانی 
تعطیلات نوروزی با وجودشرایط نا مساعد جوی و بارش 
های شدید، در معرض طغیان و بروز خطر سیل بودند که 
با ارائه گزارشات لحظه ای تیم متخصصین به نیروهای 
اجرایی مناطق و انجام تمهیدات لازم از سوی مدیران 
منطقه ای و نیز ارائه راهنمایی و تذکرات لازم به مسافرین 
و مهمانان نوروزی،  این خطر از بیخ گوش شهر تهران به 
سلامت عبور کرده که می بایست اذعان داشت هوشیاری 
تهران  شهرداری  کارکنان  روزی  شبانه  های  تلاش  و 
موجب رفع این خطر احتمالی در بحرانی ترین شرایط 
ممکن کشور شد. این در حالی بود که معاونت هماهنگی 
امور مناطق با انجام تمهیداتی، هماهنگی کلیه سامانه 
های نظارتی و مردمی اعم از سامانه 137، 1888 و بی 
 HSE سیم مناطق 22 گانه و نیز حضور کارکنان ادارات
در ایام نوروز را در دستور کار خود قرار داد تا با فراهم 
سازی بسترهای مناسب، به گزارش های ارسالی حوادث 
احتمالی، شرایط و رفتارهای نا ایمن از سوی شهروندان، 
در سریع ترین زمان ممکن رسیدگی و پاسخگویی شود.

آگاهی  سطح  ارتقاء  منظور  به  سازی  فرهنگ 
شهروندان نیز یکی دیگر از اقدامات مهم این سامانه 
بود که طی آن، محتوای توصیه های ایمنی و بهداشتی 
و  تهیه  حوادث،  و  ها  بیماری  از  پیشگیری  بمنظور 
و  طبیعی  فضاهای  و  ها  بوستان  در  بنر  نصب  جهت 

گردشگری به کلیه مناطق ابلاغ گردید.
 غزاله دانش، مدیر سامانه HSE در این خصوص 
عنوان کرد که این پیام ها شامل رعایت اصول نظافت، 
چگونگی  آتش،  کردن  روشن  محل  کردن  مشخص 
شست و شوی میوه و سبزیجات در مکان های عمومی 
و راهنمایی جمع آوری زباله ها در فضای سبز بوستان 
فضاهای  توانستیم  عزیز  مردم  همکاری  با  که  بود  ها 
روز طبیعت،  به سال های گذشته در  نسبت  را  سبز 
پاک تر و ایمن تر مشاهده کنیم؛ همچنین در این روز 
بیش از ده هزار بروشور آموزشی که با همکاری شرکت 
شهر سالم طراحی وتدوین گردیده بود، در میان مردم 
بروشورها در  این   نیز  این  از  توزیع گردید که پیش 
چهارشنبه پایان سال 97 با عنوان توصیه های ایمنی 

در چهارشنبه سوری در بین جوانان توزیع شد.

ادامه از صفحه اول
* چه شد که این جریان تخلیه آب از شهرها در گلستان طولانی 

شد؟ انگار دریا آب های سیل را جذب نمی کرد؟
و  بستر  از حد  بیش  متاسفانه رسوب گذاری  افتاد.  اتفاق  بله دقیقا همین 
دهانه خلیج گرگان در ورودی دریای خزر سبب شده بود تا جریان انتقال آب به 
سمت دریا سرعت خیلی کمی داشته باشد. این مسیر باید تا دریا باز می شد . 
باید دستگاه لایروب می آمد و این مسیر به طور کامل لایروبی می شد تا مسیر 
رودخانه به دریا باز شود که این اقدام با کمک یگان های محترم دریایی در دست 
اقدام است. این رسوب زدایی اما کار زمان بری است. ما تالاب را از شمال گمیشان 
لایروبی کردیم. همین طور بستر رودخانه گرگان رود هم لایروبی شد تا مسیر 

تخلیه آب سرعت بگیرد.
*آنچه در آق قلا و گمیشان در روزهای حساسیت بحران رخ داد 
، تصمیم گیری برای تخریب مسیر راه آهن و جاده کمربندی در این دو 
مسیر بود اما خیلی سرعت انتقال و خروج آب افزایشی نداشت. دلیل این 

عدم تحقق پیش بینی ها چه بود؟
این تصمیم ها تصمیم هایی برای کمک به بهتر شدن شرایط  قطعا تمام 
بودند که موثر هم بودند اما متاسفانه مشکل اصلی رسوب دهانه خلیج و دریا بود و 
تا زمانی که این میزان از رسوب برداشته نمی شد ، دریا آمادگی جذب آب هایی 
که از ساحل به سویش می آمدند را نداشت و چون حجم آب ها بیشتر از ظرفیت 

رودخانه ها بود ، شاهد ماند آب می شدیم. 
اتفاق می  این است که این لایروبی هایی که  از پرسش ها  * یکی 
افتد آیا مبنای علمی دارند؟ اگر دارند چرا پیشتر اتفاق نیفتاده و آیا با 
این انفجارهایی که در منطقه ایجاد می کنید ، اقلیم منطقه حفاظت شده 

گلستان برای حیات وحش ، آسیب نمی بیند؟
از سه سال قبل مطالعات علاج بخشی خلیج گرگان در استان گلستان و 
با ابعاد اهمیت ملی آغاز شد چون از سمت غرب خلیج به سمت گرگان مسافتی 
به میزان هفت تا 8 هزار هکتار خشک شد . آمدند فکر کنند که چطور می شود 
خلیج را دوباره احیا کرد. در کمیته ماده دوی سازمان محیط زیست کشور این 
مطالعات به انجام رسید و در اسفند ماه سال 9۶ این مطالعات به تصویب رسید. 
که در این طرح دو پیشنهاد بود. اول اینکه کانال خوزینی و کانال چاپاقلی حتما 
باید لایروبی شوند که جریان ورود و خروج آب به دریا برقرار شود. خب این کار 
نیاز به یک متولی اجرایی داشت و مسئولیت به سازمان بنادر و کشتیرانی سپرده 
شد. در بودجه سنواتی کشور هم قرار شد بودجه ای را برای شان در نظر بگیرند 

و از سال 1398 کار لایروبی این دو کانال ورودی و خروجی آب خلیج گرگان 
انجام بگیرد. این کار در دستورکار بود و کار مطالعه شده ای در این زمینه انجام 
گرفته بود و به صورت علمی درباره آن تحقیق شده بود ، اما ای کاش این کار ۵ 
سال قبل یا حتی قبل تر اتفاق می افتاد و لایروبی ها انجام گرفته بود تا امروز 
شاهد چنین شرایطی نباشیم. که این قدر رسوب وارد خلیج نمی شد . الان ما از 
این باب است که داریم ضربه می خوریم. البته خوشبختانه محیط زیست هم به 
این مسئله رسیده است که باید حیات ببخشد به این خلیج گرگان و گردش آب 
از دریا به خلیج باید سرعت بگیرد. مسئله دیگر هم البته درباره رودخانه های آب 
شیرین خلیج است. سد هایی که در بالادست نکارود و گرگان رود زده شده باعث 
کاهش آب شیرین ورودی به خلیج گرگان شده است و هم گردش آب از بین رفته 
و بر همین اصل هم هست که در این سال ها 8 هزار هکتار از خلیج دچار خشکی 

شده و متاسفانه خشکی خلیج مدام پیشروی هم داشته است.
را  گلستان  استانداری  سرپرستی  بحرانی  شرایطی  در  شما   *

پذیرفتید. چه شد که این مسئولیت را قبول کردید؟
خب من همین جا معاون فنی و عمرانی آقای مهندس هاشمی بودم و در 
استانداری گلستان فعالیت داشتم. از 2۶ اسفند ماه تا 29 اسفندماه خود آقای 
استاندار مدیریت ستاد مدیریت بحران را برعهده داشتند. یک جلسه در استان 
گذاشته شد و جلسه ای هم در گنبد داشتیم در روزی که سد گلستان سرریز 
داشت و آب وارد این شهر شد ، خود آقای استاندار حضور داشتند و ما حتی در 
ابتدای ورود آب به آق قلا هم حضور آقای هاشمی را در استان داشتیم و ایشان 
به بازدید از شهر رفتند و اقدامات اولیه برای انحراف مسیر آب انجام گرفت . تمام 
گزارش هایی که به ما داده می شد هم حکایت از این داشت که شرایط به سمت 
بهبود در پیش است و سیل احتمالا مهار شده است. اما شدت بارندگی ها در دو 
سه روز این قدر افزایش پیدا کرد که روان آب هایی که از بالادست وارد گرگان 
رود شد ، این اتفاقات را رقم زد .واقعا این بارش ها فراتر از پیش بینی ها و گزارش 

هایی بود که به ستاد بحران ارائه شده بود و همه ما را غافلگیر کرد.
طور  به  با خبرآنلاین  گویی  و  گفت  در  هاشمی  مناف  آقای  * خود 
بارش های خراسان شمالی  این آب ها حاصل  از  ، بخشی  ضمنی گفتند 
بوده و او فکر نمی کرده آن آب ها به سمت گلستان سرازیر شود و آق قلا 
زیر آب برود و اصلا به همین دلیل که فکر می کرده شرایط تحت کنترل 

است به مسافرت رفته است؟
بله آن آب های خراسان شمالی به رودخانه اترک وارد شد و با دبی 830 متر 
بر ثانیه وارد استان ما شد. البته آن آب ها مهار شد . ولی از اول فروردین بارش 

ها تداوم پیدا کرد و بعد هم وزیر محترم کشور ، مسئولیت را به بنده سپردند و 
من هم از همان ابتدا در استان بودم و سعی کردم بر اساس نظرات کارشناسی 
ستاد بحران پیش برویم. امیدوارم این مسئولیت هم هرچه زودتر با خیر و خوشی 
و انشالله با کمترین سطح آسیب به مردم شریف و خوب منطقه به پایان برسد 

و شرایط به حالت عادی برای زندگی برگردد و ما من رو سفید باشم بین مردم.
* همزمان با اعطای این مسئولیت ، توئیت هایی هم از سوی گروهی 
از خبرنگاران حوزه شهری علیه شما شد. درباره دوره مسئولیت تان در 
معاونت وزارت مسکن و شهرسازی دولت قبل . درباره امضای شما پای 

مصوبه احداث برج باغ ها.
شورای  دبیر  وقتی  بودم  ها  باغ  تخریب  طرح  مخالفین  از  یکی  اصلا  من 
عالی شهرسازی بودم در وزارت راه و شهرسازی. ما همیشه تاکیدمان بر این بود 
افسار گسیخته ای در سطح  اقدامات  اما چون خیلی  باید حفظ شود  باغات  که 
برای  بود  شده  ایجاد  بالایی  اشتیاق  و  بود  گرفته  شکل  مناطق  های  شهرداری 
بندی می  قطعه  و  تخریب می شدند  باغات  نحوی  به هر  یعنی  ها.  باغ  تخریب 
کردند و عواقبی که می دانید. در آن زمان برای مقابله با این روند تخریب باغ ها ، 
قرار شد که این مسئله ضابطه مند شود . یعنی این که اگر زمینی بود که حداقل 
مساحتش 2 هزار متر مربع می بود ، در این مساحت ، ده درصد سطح اشغال داد 
، تراکم را افزایش داد ، به شرطی که درختان حفظ شوند و ضمن حفظ درختان 
، امکان ساخت فضای مسکونی هم اتفاق بیفتد. تازه این دستورالعمل ماده 1۴ 
قانون زمین شهری بود که قبل از حضور بنده به عنون معاون وزیر ، توسط وزیر 
وقت ابلاغ شده بود. یعنی در تمامی شهرها اگر قطعات باغی باشد که بیش از 2 
هزار متر مربع مساحت داشته باشد ، امکان ساخت مسکونی در آن وجود دارد. 
قبل از ما هم اتفاق افتاده بود. تازه ما خواستیم این مسئله ضابطه مند باشد. تازه 
از آن گذشته ، مگر همین الان شورای شهر تهران رای به این نداد که 2۶ برج 
باغ ساخته شود؟ اگر ما آن زمان کار اشتباه انجام دادیم ، دوستان چرا دوباره این 
اشتباه را تکرار می کنند؟بعد هم ما همه تصمیمات مان بر اساس قوانینی بوده که 
در حیطه اختیارات کمیسیون ماده پنج بوده است. پیشنهادات را شهرداری می 
آورد در کمیسیون که ۵ نهاد دیگر هم عضو آن هستند ، به تصویب می رساند و 
اگر مغایرتی وجود داشته باشد لزوما با اعلام دبیر شورای عالی باید برود در شورای 
عالی شهرسازی مصوبه بگیرد. حالا اگر یک عده ای در فضای مجازی هیاهو راه 
انداختند و همه تقصیرات را دارند گردن من می اندازند ، باید بین خودشان و 
خدای خودشان پاسخگو باشند. همه تلاش ما این بود که اصول و ضوابط طرح 

جامع اجرایی شود و باغ ها را از گزند تخریب حفظ کنیم.

شهردار منطقه چهار تهران از کاهش 2۶ درصدی درخواست های 
ثبت شده شهروندان در سامانه مدیریت شهری 137 در خصوص ساخت 

و ساز غیرمجاز در سطح نواحی نه گانه منطقه در نوروز 98 خبر داد.
به گزارش امتیاز، »محمد محمددوست« بابیان اینکه این آمار در 
مقایسه با بازه مشابه سال 97 بدست آمده است افزود: این امر ماحصل 
اقداماتی است که در اواخر سال گذشته از سوی حوزه های اجرایی منطقه 

در جهت جلوگیری از تخلفات ساختمانی صورت گرفته است.
وی در ادامه با تاکید بر این نکته که یکی از درخواست های مهم 
ساز  و  ساخت  جلوگیری   137 شهری  مدیریت  سامانه  در  شهروندان 
غیرمجاز بوده بیان کرد: ساماندهی و ارتقاء گشت های نواحی و نظارت 

بیش از پیش کارشناسان پیگیری ویژه و بازرسی ناظرین ستادی سامانه 
137، راه اندازی سیستم های ارسال الکترونیک گزارش ها و بروز کردن 
عمده  دلایل  از  اطلاعات  تحلیل  سامانه  طریق  از  فنی  آمار  و  اطلاعات 
کاربری  تغییر  نظیر  موضوعاتی  درخصوص  شهروندان  های  پیام  کاهش 
اینکه  به  اشاره  با  و ساخت و ساز غیرمجاز است.  شهردار منطقه چهار 
رعایت نکردن ضوابط و مقررات ساخت و ساز شهری شامل دیوارکشی، 
ساخت بدون مجوز و پروانه، عدم توجه به تراکم مجاز و مواردی از این 
قبیل، تخلفات ساختمانی به شمار می رود و در این راستا یکی از وظایف 
مهم مهندسین ناظر و مامورین شهرداری در هنگام عملیات ساخت و ساز، 
نظارت دقیق نسبت به مراحل اجرای آن و رعایت اصول فنی و مقررات 

است. محمددوست بر لزوم برخورد جدی با هرگونه اقدام خلاف قانون و 
مقررات بخصوص در حوزه شهرسازی تاکید کرد و افزود: آگاهی مردم در 
خصوص ثبت گزارشات در زمینه تخلفات ساخت وساز و تغییر کاربری در 
سامانه 137 و همچنین فرهنگ سازی عمومی از طریق رسانه ها می تواند 
بیشترین نقش را در پیشگیری از وقوع این تخلفات و کاهش میزان پیام 

در حوزه شهرسازی و افزایش رضایت شهروندان داشته باشد. 
وی در پایان از شهروندان محترم منطقه درخواست کرد تا در صورت 
بروز هرگونه تخلف در حوزه های مختلف شهرداری بخصوص در موضوع 
ساخت و ساز غیرمجاز، درخواست خود را در سامانه مدیریت شهری 137 

ثبت کرده تا در اسرع وقت در جهت رفع معضلات اقدام کنند.

با  منطقه شش  مدیران  نخستین جلسه شورای 
بررسی سیاست های پیش روی منطقه در سال جدید 

برگزار شد.
به گزارش امتیاز، محمد رضا دهداری پور شهردار 
منطقه شش در این جلسه با بیان اینکه در سال نو باید 
به دنبال حرکت های نوین در حوزه های مختلف باشیم 
گفت: باید با بهره گیری از توان و ایده افراد صاحب نظر و 
دانشجویان، به دنبال اجرای طرح هایی باشیم که تا کنون 

در شهر و منطقه اجرا نشده است.
دهداری پور اضافه کرد: حوزه نگهداشت، فضای 
سبز، پسماند، حمل و نقل و ترافیک، عمران، فرهنگی 
از حوزه های  انسانی  و اجتماعی، شهرسازی و منابع 
حائز  ها  آن  در  ثمر  مثمر  فعالیت  که  هستند  مهمی 

اهمیت است.
او با بیان اینکه کار کردن در منطقه شش یک 
افتخار است گفت: جمعیت روزانه منطقه به چهار برابر 

جمعیت ساکن و شبانه آن می رسد که اهمیت کار در 
این منطقه را افزایش می دهد.

شهردار منطقه شش تصریح کرد: می توان با راه 
ها  فعالیت  از  بسیاری  کار،  و  های کسب  مدل  اندازی 
شهری را به بخش خصوصی واگذار کرد تا در چارچوب 

قوانین، به کمک شهر و شهرداری بیایند.
دهداری پور همچنین بهره برداری از انرژی خورشیدی 
در بوستان های سطح منطقه را امر مهمی دانست و گفت: 
با اجرای چنین طرح هایی می توان در حفظ منافع محیط 
زیستی و مالی تلاش کرد. شهردار منطقه شش اضافه کرد: 
فعالیت در حوزه خدمات شهری در سال جدید با تکیه بر 

مسائل محیط زیستی ادامه می یابد.
عمرانی  های  فعالیت  به  همچنین  پور  دهداری 
صورت گرفته در منطقه طی سال گذشته اشاره کرد و 
گفت: هیچ منطقه ای همچون منطقه شش، در سال 
سازی  آسفالت  عملیات  و  شهر  نگهداشت  به  گذشته 

توجه نداشته است.
اجرایی  های  فعالیت  به  شش  منطقه  شهردار 
صورت گرفته در حوزه حمل و نقل و ترافیک اشاره 
از  سواری  دوچرخه  مسیرهای  توسعه  گفت:  و  کرد 

ابتدای سال مورد توجه ویژه قرار داشته است.
دهداری پور در ادامه با بیان اینکه اولویت دادن 
سایر  فعالیت  تا  شود  می  سبب  فرهنگی  موضات  به 
حوزه ها با سرعت و کیفیت بهتری همراه شود گفت: 
اگر بتوانیم در زمینه فرهنگی فعالیت مناسبی داشته 
و  نقل  و  حمل  حوزه  در  بسیاری  های  هزینه  باشیم 
ترافیک و نگداشت شهر کاهش می یابد و شهروندان با 
علاقه بسیاری نسبت به پرداخت عوارض های شهری 
در نخستین ماه های سال اقدام می کنند تا شهرداری 
با دست باز به انجام فعالیت های محوله مشغول شود.

صورت  فعالیت  همچنین  شش  منطقه  شهردار 
گفت:  و  کرد  ارزیابی  خوب  را  مالی  حوزه  در  گرفته 

انضباط مالی از اهمیت بسیاری در شهرداری برخوردار 
است و باید مراقب بود اشتباهات سهوی نیز رخ ندهد.
جدی  پیگیری  خواستار  همچنین  پور  دهداری 
کارهای نرم افزاری در حوزه معاونت برنامه ریزی شد و  
در خصوص حوزه منابع انسانی نیز گفت: باید شرایطی 
در منطقه وجود داشته باشد تا کارمندان بدانند می 
شایستگی  اساس  بر  را  ترقی  و  رشد  های  پله  توانند 

طی کنند.
شهردار منطقه شش همچنین فعالیت در حوزه 
شهرسازی را مهم توصیف کرده و گفت: سالم سازی 
و احترام به ارباب رجوع اصول مهمی بود که در این 
حوزه مورد توجه قرار داشته و در سال پیش رو نیز 

مورد توجه قرار می گیرد.
مهم  را  نواحی  فعالیت  انتها  در  پور  دهداری 
قلمداد کرده و گفت: فعالیت اصولی نواحی به کسب 

رضایت شهروندان منجر می شود.

درراستایاجرایطرحرنگدرشهرمنطقه15
گلومرغایرانیبردیوارخاوران

نقشمیبندد
زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
با  شهر  در  رنگ  طرح  گفت:  منطقه1۵  شهرداری 
و  خاوران  خیابان  تقاطع  در  شهروندان  مشارکت 

شاهد جنب فرهنگسرای خاوران اجرا می شود.
با  پور  کریمی  اکبر  علی  امتیاز،  گزارش  به 
امروز به مدت  از  این طرح  افزود:  اعلام مطلب فوق 
یک هفته با مشارکت هنرمندان، دانشجویان گرافیک 
و نقاشی، شهرداران مدارس و دانش آموزان، توان یابان 
و شهروندان در راستای تشویق و ترغیب شهروندان 
در استفاده از رنگ در نماهای بیرونی منازل به ویژه 
وی  شود.  می  اجرا  ها  محله  قدیمی  های  بافت  در 
اضافه کرد: به همین منظور طرحی برگرفته از گل 
و مرغ ایرانی، نقوش شمسه و شیشه رنگی تهیه شد 
و به تایید سازمان زیباسازی رسید تا در این مراسم 
شهروندان به رنگ آمیزی آن بپردازند. کریمی پور با 
اشاره به اینکه رنگ بخش جدانشدنی از فضای شهری 
است و نقش مهمی در شهر دارد، افزود:   تلاش ما 
بر این است تا راهکارهای مناسبی به منظور استفاده 
صحیح از رنگ در مناظر شهری با مشارکت شهروندان 

اجرا کنیم.

خبرنوبرانههای400هزارتومانیرا
باورنکنید

بار  تره  و  میوه  فروشندگان  اتحادیه  رئیس 
در خصوص قیمت گوجه سبز و فروش ۴00 هزار 
تومانی آن گفت: متاسفانه این قبیل کارها در چند 
عکس  یک  انتشار  با  فقط  و  شده  زیاد  اخیر  وقت 
روانی هستند  ایجاد جو  دنبال  به  قیمت  تابلوی  و 
آنچنانی  کار  و  مشغله  اینکه  دلیل  به  نیز  برخی 
ندارند به این گونه اخبار دامن می زنند در حالی که 
هنوز هیچ محصول گوجه سبزی با این قیمت وارد 
بازار نشده است.رئیس اتحادیه فروشندگان میوه و 
تره بار گفت: شما هیچ مغازه میوه فروشی را پیدا 
این  با  را  بادام  چاقاله  یا  سبز  گوجه  که  نمی کنید 
تا  می کنند  صبر  همه  برساند،  فروش  به  قیمت ها 
قیمت در بیاید سپس اقدام به خرید کنند.اسدالله 
با  قبل  سال  که  موجی  دلیل  به  داد:  ادامه  کارگر 
انتشار  دیگر  ایجاد شد  پالادیوم  فروشی  میوه  خبر 
این گونه خبرها روتین شده مانند چند هفته قبل 
که قیمت چاقاله بادام را ۴00 هزار تومان زدند در 
حالیکه این قیمت فقط ۴8 ساعت وجود داشت و 
بعد از آن به کیلویی ۴0 هزار تومان رسید و الان 
به  می رسد  فروش  به  تومان  هزار   1۵ کیلویی  هم 
طور کلی شما هیچ مغازه میوه فروشی را پیدا نمی 
کنید که گوجه سبز یا چاقاله بادام را با این قیمت ها 
به فروش برساند، همه صبر می کنند تا قیمت در 

بیاید سپس اقدام به خرید کنند.
خوراک  فقط  خبرها  اینگونه  افزود:  وی 
شبکه های اجتماعی است و در عالم واقعیت خبری 

نیست.

ورودآببهاهوازمنتفیاست
۲50روستادرخوزستانزیرآبهستند

رییس سازمان مدیریت بحران با بیان اینکه در 
حال حاضر 2۵0 روستا در زیر آب هستند، گفت: با 
توجه به تمهیداتی که در دو روز گذشته صورت گرفته، 

احتمال ورود آب به شهر اهواز منتفی شده است.
مدیریت  سازمان  )رییس  نجار  اسماعیل 
استان  در  سیل  وضعیت  آخرین  درباره  بحران(  
حضور  با  جلساتی  پیش  روز  دو  گفت:  خوزستان 
بررسی های  شد،  برگزار  کارشناسان  و  کشور  وزیر 
همه جانبه ای صورت گرفت و چند اقدام اساسی در 
این جلسه تصویب شد و با توجه به اینکه ورودی 
سدها کاهش پیدا کرده دبی خروجی سدها را نیز 
شد  مقرر  همچنین  داد:  ادامه  وی  دادیم.  کاهش 
برخی مسیرهای آب بسته شده و انتقال آب به آن 
کانال ها محدود شود و در برخی کانال ها ورود آب را 
افزایش دهیم. به ویژه در کانال سلمان بشدت دبی 
در  که  لای روبی  با  و  دادیم  کاهش  را  آب  ورودی 
اوایل آبراه سلمان ایجاد شد آب با سرعت بیشتری 
در حال خارج شدن است. در حال حاضر استان های 
در  سنگین  ماشین آلات  و  تجهیزات  با  نیز  معین 
به  آب  ورودی  از  و  هستند  منطقه  در  کار  حال 
رییس سازمان  مناطق شهری جلوگیری می کنند. 
مدیریت بحران با اشاره به دستور تخلیه ۵ منطقه 
در شهر اهواز گفت: دستور تخلیه این مناطق برای 
در  اجرایی  عوامل  تمام  و  بود  خطر  از  پیشگیری 
شود  شهر  وارد  این  از  بیش  آب  تا  هستند  تلاش 
شده  آبگرفتگی  دچار  که  عین دو  منطقه  از  غیر  و 
دیگر مناطق نیز در حال حاضر شرایط تثبیت  شده  
حاضر  حال  در  شهر  به  آب  ورود  معتقدم  و  دارند 
اساس  بر  نیز  پیش رو  بارندگی های  و  است  منتفی 
تا  که  نیست  بارندگی هایی  هواشناسی  پیش بینی 
29 فروردین شدت زیادی داشته باشد و امیدواریم 
استان  در  مشکل  شده  اندیشیده  که  تمهیداتی  با 

خوزستان برطرف شود.
نجار در پاسخ به این سوال که گفته می شود 
مخازن  همه  به  آب  ورود  اجازه  نفت  وزارت 
هورالعظیم را به دلیل احتمال خسارت به تجهیزات 
نفتی نمی دهد، تصریح کرد: تا جایی که اطلاع دارم 
از سوی وزیر نفت تکذیب شده است  این موضوع 
نسبت  داشته  توان  که  جایی  تا  العظیم  هور  در  و 
به ورود آب اقدام شده است و حتی به بخش هایی 

در سمت هورالعظیم عراق نیز آب وارد شده است.
وی با بیان اینکه براساس شواهد و قرائن شرایط 
استان خوزستان تثبیت شده است، خاطرنشان کرد: 
امدادرسانی و توزیع اقلام نیز به مردم تخلیه شده از 
روستاها همچنان ادامه دارد و با برپایی موکب های 
ارائه  مردم  به  گرم  غذای  منطقه  این  در  اربعین 
می شود البته ممکن است با توجه به گستردگی کار 
نواقصی وجود داشته باشد و دربازدیدهایمان از این 
کمپ ها مردم درخواست هایی از ما داشتند که شاید 
در شرایط عادی امکان تامین آن نیز وجود نداشته 
به  پاسخ  در  بحران  مدیریت  سازمان  رییس  باشد. 
فقط  اقلام  توزیع  و  امدادرسانی  آیا  که  سوال  این 
به مردمی که در کمپ ها هستند صورت می گیرد؟ 
اختیار  در  امکانات  است  میسر  که  جایی  تا  گفت: 
افرادی که در کمپ ها نیز نیستند قرار می گیرد و 
از کمپ  در خارج  است  اگر درجایی کسی مدعی 
به سر می برد و به آنها امدادرسانی نشده و توزیع 
به سرعت  تا  اعلام کند  ما  به  نگرفته  اقلام صورت 

امدارسانی صورت گیرد.
در حاشیه  روستا  عمدتا 2۵0  داد:  ادامه  وی 
رودهای کارون و کرخه به زیر آب رفته و یا تقریبا 
زیر آب هستند، اما تصور می کنم با توجه به کاهش 
آبگرفتگی  این دیگر شاهد  از  خروجی سدها بیش 

در مناطق روستایی نباشیم.

باراهاندازی»پویشبارانمحبت«
اولینکاروانکمکهایاهدایی
منطقهیکبهخوزستانارسالشد

 اولین کاروان کمک های اهدایی منطقه یک 
به ارزش یک میلیارد ریال و حاوی مواد خوراکی و 
بهداشتی به مناطق سیل زده خوزستان ارسال شد.
موسوی  حمید  سید  امتیاز؛  گزارش  به 
اظهار  فوق  مطلب  اعلام  با  منطقه  این  شهردار 
و کمک  پیرو مسئولیت خود در همدردی  داشت: 
در  که  خوزستان  خطه  شریف  مردم  به  رسانی 
سیلاب اخیر متحمل شرایط سخت و دشواری شده 
از دستور شهردار تهران  اند و همچنین به تبعیت 
که طرح« تهران کنار خوزستان« را در این زمینه 
پویش  نیز  یک  منطقه  نمودند،شهرداری  مطرح 
»باران محبت« را با هدف جمع آوری کمک های 
این  در  و همکاران شاغل  محلی  ، خیرین  مردمی 

منطقه راه اندازی کرد. 
سطح  در  محبت«  باران  افزود:«پویش  وی 
نواحی 10 گانه و ساختمان ستادی منطقه یک، 17 
پایگاه را ایجاد نموده است که هم اکنون در زمینه 
جمع آوری کمکهای نقدی و غیر نقدی فعال است. 
های  کمک  ساخت:  نشان  خاطر  موسوی 
و  نیاز  مورد  اقلام  لیست  قالب  در  غیرنقدی 
جمع   ، خوزستان  در  مستقر  ستاد  درخواست 
آوری و اعزام می شود و کمک های نقدی نیز که 
به  ای  مرحله  به صورت  است  کلی  قالب طرح  در 
معاونت خدمات شهری و محیط زیست شهرداری 
تهران _ریاست ستاد کمک رسانی شهرداری تهران 
_تحویل داده می شود  تا در قالب کاروان کمک 

های اهدایی به خوزستان اعزام شود. 
از  تعدادی  نیز  آینده  هفته  در  گفت:  وی 
با  محبت«  باران  »پویش  از  امدادی  نیروهای 
هماهنگی مدیریت طرح در خوزستان و شهرداری 

تهران به  جنوب کشور اعزام خواهند شد.

حضورنمایندگانویژهمنطقه۲1در
مناطقسیلزدهاستانخوزستان

نمایندگان ویژه شهرداری منطقه21 با حضور 
اوضاع  جریان  در  نزدیک  از  خوزستان  استان  در 
و  رسانی  خدمت  نحوه  و  زده  سیل  مناطق  فعلی 

ارسال کمک های مردمی قرار گرفتند.
سامانه  ورود  با  همزمان  امتیاز،  گزارش  به 
غرب  جنوب  و  غرب  های  استان  به  بارشی  جدید 
کشور، نمایندگان ویژه شهرداری منطقه21 با هدف 
مسئولین  با  رایزنی  و  سیل  فاجعه  ابعاد  بررسی 
استانی پیرامون نحوه خدمت رسانی و ارسال کمک 
خوزستان  استان  سوسنگرد  شهر  در  مردمی  های 

حضور یافتند.
بنا بر این گزارش؛ طی این سفر یک روزه، جلسه 
شهرداری  ویژه  نمایندگان  مابین  فی  مشترک  ای 
محل  در  خوزستان  استاندار  معاون  با  منطقه21 

ساختمان فرمانداری شهر سوسنگرد برگزار شد.
لازم به ذکر است؛ بازدید میدانی گسترده ای 
نیز با هدف بررسی ابعاد و سنجش میزان خسارت 
های سیلاب در شهر سوسنگرد به منظور مدیریت 
بحران و افزایش سرعت عمل نیروهای کمک رسان 

انجام پذیرفت.

جانشینفرماندهناجاخبرداد؛
کشف۹0درصدموادمخدرورودیاز

مرزهایخراسانرضوی
جانشین فرمانده ناجا گفت: علاوه بر وظیفه 
ذاتی پلیس که تأمین امنیت است از تمام توان 
و ظرفیت خود برای کمک رسانی به هموطنان 

سیل زده استفاده کردیم.
یگان  از  بازدید  در  سلیمانی  ایوب  سردار 
تکاوری هنگ تایباد در گفت و گو با خبرنگار واحد 
بازدید  این  از  این که هدف  بیان  با  مرکزی خبر 
مرزبانی  حوزه  تقویت  و  کمبودها  بررسی  مرزی 
است، عنوان داشت: طرح تشدید مبارزه با ترانزیت 
مواد مخدر در سال جدید در حال برنامه ریزی است 

که مرزبانی در آن نقش کلیدی دارد.
وی در ادامه گفت: نیروی انتظامی برای اجرای 
مأموریت های محوله در آمادگی کامل به سر می برد 
و در ایام نوروز به واسطه اجرای طرح نوروزی این 
آماده باش به حد اعلا رسید و در حادثه سیل اخیر 
که چندین استان درگیر آن بودند فعالانه عمل کرد 
و این حادثه طبیعی نتوانست ما را غافلگیر کند و 
ناجا از معدود سازمان هایی بود که از همان ساعات 

اولیه نقش پررنگی در صحنه داشت.
در  که  این  بر  تاکید  با  انتظامی  مقام  این 
به  مردم  انتقال  و  امنیت  تأمین  سیل،  حادثه 
مناطق امن و حراست از آنها در اهمیت نخست 
قصد  که  افرادی  با  مقابله  داشت:  اظهار  بود، 
اولویت  داشتند،  را  وضعیت  این  از  سوءاستفاده 

دوم پلیس در این شرایط خاص بود.
جانشین فرمانده ناجا با اشاره به این مطلب 
که هیچ گونه گزارش ناامنی در مناطق سیل زده 
نداشته ایم و تاکنون نیز گزارشی در این خصوص 
این مسئله  بر  نیز  نکرده ایم، گفت: مردم  دریافت 
پلیس رضایت خاطر  از عملکرد  و  صحه گذاشته 
دارند. وی عنوان داشت: علاوه بر وظیفه ذاتی پلیس 
که تأمین امنیت است از تمام توان و ظرفیت خود 
برای کمک رسانی به مردم استفاده کردیم و در 
حوزه امداد و نجات در کنار سازمان های امدادی 
دادیم. سردار سلیمانی  انجام  اقدامات گسترده ای 
خاطرنشان کرد: خط قرمز ما امنیت مردم و کشور 
است و افتخار می کنیم که خادم مردم هستیم.وی 
امروز حتی دشمنان ما اعلام  این که  به  با اشاره 
کرده اند که هیچ کشوری تاکنون مانند ایران مورد 
دشمنان  کرد:  تصریح  است،  نداشته  قرار  هجمه 
قصد داشتند صبر مردم را لبریز و کشور را دچار 
چالش کنند که بحمدالله امنیت کشور با تلاش شما 
مثال زدنی است که بخشی از آن را مرهون زحمات 

و تلاش مرزبانان هستیم.
سردار سلیمانی ادامه داد: سال گذشته بیش 
از 700 تن مواد مخدر در سطح کشور کشف شد 
که استان خراسان رضوی و به ویژه مرز بین المللی 
دوغار ون در این خصوص اهمیت ویژه ای داشته اند.
وی عنوان داشت: متأسفانه این مرز کنار کشور 
تولید کننده عمده مواد مخدر قرار گرفته و از همین 
رو ما با اجرای طرح های مختلف در سال گذشته 
به نحوی عمل کردیم که کمترین مشکل را داشته 
باشیم و آمارها نشان می دهد بیش از 90 درصد 
رضوی  خراسان  مرزهای  به  ورودی  مخدر  مواد 
کشف و یا از ورود آنها به داخل کشور جلوگیری 

شده است.
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